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Saksnr. / sak Beskrivelse Referat Oppfølgning 

Oppdatering fra 
Rektor 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Oppdateringer fra rektor om aktuelle 
saker  

- Erfaringer med bruk av iPad 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Uteområdet. Skolens ønsker og 
arbeid med å involvere elevene i 
arbeidet med uteområdet 

 

 

 

 
 
 
-Gunhild informerer: 
 
Pilotskole etter ønske i samarbeid med FAU. 
1-1 dekning vedtatt i ny IKT-plan, men det  

ble ikke funnet rom for dette i budsjettet 
for 2019. 

Oppstart med noen utfordringer: Nettverk, 
penger til ekstrautstyr, avklaring av hva som 
skolens ansvar og IKT-Agders ansvar etc. 
Kompetansen øker forholdsvis raskt bl. 
personalet som er flinke til å finne gode 
løsninger på utfordringer. 
 
Det pedagogiske virker til å være ivaretatt. At 
skolen har satset på å bli en IKT-skole og 
blant annet deltatt i ERASMUS-program, har 
vært helt nødvendig for at skolen skal kunne 
gjennomføre dette pilotprosjektet.  
 
Overvekt med positive erfaringer. Samtidig 
er det ulemper i det å være pilot. 
Stor minus for Landviks rolle som pilotskole 
at ikke det er bevilget penger for flere skoler 
å koble seg på fra høst 2019. 
 
Det oppleves lite utfordringer i det daglige, 
med «uautorisert» bruk, bortsett fra chat på 
It’s. Denne er nå stengt. 
 
Foreldremøte 24/1-19 hvor bl.a iPad vil være 
tema. 
 
Åpen skole 14/2 med demo av bl.a elever. 
Det ble avklart i møtet at 6. trinn tar seg av 
salg av spise og drikke.   
 
 
 
Kan sees i sammenheng med ønsket om å 
være pilotskole i Hjertesoneprosjektet. 
Det er definert en «drøm» om det store bildet 
for utearealet på Landvik. 
Det er også definert en indre hjertesone, 
som skal være bilfri i skoletiden. 
Bl.a med ny innkjørsel. 
Det ligger mange tanker/ drømmer i et 
langsiktig perspektiv, men disse sakene må 

 
 
 
Gunhild. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
17.mai komite 
6.trinn. Møyfrid gir 
beskjed 
 
 
 
 
 
 
FAU/ skolen 
 



 

 

 

 

tas etter hvert da det er utfordringer med 
økonomi i kommunen. 
 
Det vil bli lagd et innspill til Svein Frøytlog  
ang Hjertesone før sommeren. 
Dette vil deretter bli formidlet i rette 
instanser, inkludert det aktuelle politiske 
utvalget og statenes vegvesen. 
 
 

Uteområdet Ved kommunens kartlegging av situasjon 
og behov mht. uteområdene ved skolene 
i Grimstad, har FAU og skolen gitt innspill 
(presentert på mail). KFU har tidligere 
besluttet å bidra til å satse på at området 
rundt Solvang skal oppgraderes.  

Oppdatering og videre arbeid, samt ev. 
befaring 

 

Det foreligger innspill om hva FAU tenker om 
dette. 
Solvang er en viktig del av dette. 
Det er gjort befaring her. FAU har gitt 
kommunen skriftlig beskjed om at vi ønsker 
å være med på dette både med tanke på 
midler og innsats, men at kommunen må ta 
et hovedansvar.  
 
FAU ønsker å få på plass en plan, med 
gjennomførbare tiltak som gjennomføres i 
løpet av våren 2019.  
Hva trengs av midler, både praktiske og 
økonomiske? 
Rekruttere blant foreldre hva gjelder 
tjenester?  
Kartlegge hva som trengs. 
 
Det ble opprettet en 
prosjekt/dugnadsgruppe, som går i gang 
med dette arbeidet. Første møtet i gruppe er 
28. januar. Det er viktig at FAU kommer godt 
i gang med dette slik at det ikke blir et 
«stressarbeid» rett opp under 
gjennomføring. 
 
Arbeidsgruppa tar kontakt med Torstein 
Jansen for å involvere han i arbeidet (lærer). 
Torstein har førsthåndskunnskap om 
tilstanden på Solvang og hva som bør 
utbedres. 
 
Oppfølgingspunkt: 
Uteområdet 
Elevrådets ønskeliste 
Solvang 
 
Kan være en fordel å undersøke 
mulighetene for å benytte gunstige avtaler 
osv. som foreldre kan hjelpe til med, men 
samtidig viktig å ta hensyn til kommunens 
rammeavtaler og ev. regler for anbud.  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Marie, Tonje, 
Kenneth 

Fast punkt 

Innspill fra 
klassekontakter 

Oppfølgning av punkter fra forrige FAU-
møte: 
-Spisepause, praksis på tid, 
gjennomføring. 
 
 
 
 
 
-Bekransning 17.mai 
 
 
 
 
-Langtids-sykemelding. 
 
 
 

 
 
-Praksis er 20min spisetid. Det er anbefalt 
lese el.l, men det viser seg at det blir en del 
skjermtid. 
Gunhild kjører litt oppfriskning mht. rutiner og 
tidsbruk i spisetid. 
 
 
Vibeke holder tak i dette.  
 
 
 
 
Sykemeldinger er alltid utfordrende. 
Det søkes alltid etter de beste vikarene, men 
det er langt mellom fullt ut kvalifiserte. 

 
 
Gunhild 
 
 
 
 
 
 
Møyfrid følger opp, 
for å kunne kvittere 
ut denne saken 
 
 
Gunhild 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
-7.klasse avslutning 
 
-Vaktordning i friminutt 
 
-Trafikksituasjon 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Skolen streber hele tiden etter de beste 
løsningene, men det er mye uforutsett som 
ligger i det med sykemeldinger.  
Bruke fagleder som kontaktperson om det er 
ting som er uklart i forhold til kontakt med 
klasse, utviklingssamtaler etc. 
Skolen bør sende ut info hvis mulig med 
omfang av sykemelding. 
 
Søknad om kr 100,- pr elev. 
Denne er innvilget men søknad må komme.  
 
Følges opp kontinuerlig. 
 
Vakter skal være på plass når buss stopper 
på feil side. 
Buss skal etter avtale med AKT stoppe på 
riktig side. 
Dette viser seg ikke er tilfelle, dette tas 
videre. 
 
 
6-7 trinn stå vakt overgang Solvang? 
Tas opp i elevrådet. 
Må tas høyde for sikkerhet til 
barna(skolepatruljen). 
Trygg Trafikk, opplæring, tips. 
 
Skolen oppfordres til å se om dette kan la 
seg gjennomføre. 
Skolen bør også være den ansvarlige her, 
med en oppnevnt trafikkansvarlig. 
 
FAU kartlegger situasjon på morgenen en 
stund fremover, så tas det stilling til dette 
neste møte. 
 
 
Om dette viser seg gjennomførbart, så må 
dette tas videre med skolen og iverksettes 
derfra. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
OK/ FAU 
 
 
Gunhild 
 
Gunhild 
 
 
 
 
 
 
 
FAU/ Elevrådet/ 
Skolen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kenneth/ Møyfrid/ 
Gunnar Edv. med 
flere. 
 

Oppstartsmøte 
for FAUene 

 

Tilbakemeldinger fra FAU på Landvik, se 
evalueringsskjema 

De som var tilstede fyller ut dette. Kenneth/ OK 

Trafikksikkerhet Oppdatering om hjertesoner 

 

 

Kort orientering om FAUs innspill til NAF 
Aust-Agders høring om farlige skoleveier 

Går sammen med sak «uteområdet». 
 
 
 
 
Ikke gjennomgått, men innspill lå vedlagt 
innkallelse. 

 
 
 

Fast punkt 

Saker til og fra SU 
   

Fast punkt 

Eventuelt 
Nettvett – Noe FAU og skolen bør gjøre 
der? 

Viktig å holde tak i dette. 
 
Undersøke med skolen ang dette. 
Barnevakten.no? 
 
Noe å jobbe videre med? 
 

Kenneth undersøker 
med Gunhild. 

Neste møte Hvilke temaer ønsker dere at vi skal opp 
på neste møte 

- Status økonomi. Ragnhild 
 

- Bruk av lekser?  
Er dette riktig? Heller øve 
ferdigheter? Ikke masse fag? 
Hva tenker skolen om dette? 
Evaluere dagens ordning?  

  
 
 
 
Ragnhild formulerer et innspill til skolen om 
tanker rundt dette. 
 
 
 

 
 
Ragnhild 
 
 
Ragnhild 
 
 
 



 
- ITS-learning. Behov for kurs?  

 
- Nye muligheter ved bruk av Ipad 

 
- Nasjonale prøver?  

 
- Elevundersøkelse?  

 
- Tilsyn fra fylket?  

 

 
- Oppfølging av punkt om 

trafikkvakt på morgenen 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Evaluering på bakgrunn av observasjoner 
gjort ved «patruljering» 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Gunhild 
 
Gunhild 
 
Gunhild 
 
 
 
Kennth/ Møyfrid/ 
Gunnar Edv. med 
flere. 
 

 


